
Protokół 21/VIII/2020
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej

z dnia 22 czerwca 2020 roku

Posiedzenie prowadziła Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Elżbie-
ta Dados. W obradach Komisji uczestniczyło 8. radnych zapewniając tym samym wymaga-
ne kworum. 

Listy radnych obecnych na posiedzeniu stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do niniejszego
protokołu.

Wniosków formalnych dotyczących zmian w porządku posiedzenia Komisji nie zgło-
szono. 

 

Realizacja porządku posiedzenia:

1. Raport o stanie Miasta Lublin za 2019 rok (druk nr 770-1). 
W związku z brakiem pytań Komisja przystąpiła do głosowania nad raportem.
Raport o stanie Miasta Lublin za 2019 rok został zaopiniowany pozytywnie –
6 głosów „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”. 

2. Projekt uchwały w sprawie wotum zaufania dla Prezydenta Miasta Lublin (druk nr
792-1).
W  związku  z  brakiem  pytań  Komisja  przystąpiła  do  głosowania  nad  projektem
uchwały.
Projekt  uchwały  został  zaopiniowany pozytywnie  –  6 głosów „za”,  0 „prze-
ciw”, 1 „wstrzymujący się”. 

3. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego
wraz ze sprawozdaniem Prezydenta Miasta Lublin z wykonania budżetu za 2019
rok (druk nr 779-1).
W  związku  z  brakiem  pytań  Komisja  przystąpiła  do  głosowania  nad  projektem
uchwały.
Projekt  uchwały  został  zaopiniowany pozytywnie  –  6 głosów „za”,  0 „prze-
ciw”, 1 „wstrzymujący się”. 

4. Zapoznanie się z uchwałą Komisji  Rewizyjnej RML z dnia 9 czerwca 2020 r. w
sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Prezydentowi  Miasta Lublin za 2019
rok, wraz z opinią RIO o wniosku oraz projektem uchwały w sprawie absolutorium
dla Prezydenta Miasta Lublin za 2019 rok (druk nr 781-1).
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Komisji poleciła zapisanie w protokole,
że Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości powyższą uchwałę wraz z
opinią RIO oraz projektem uchwały w sprawie absolutorium dla Prezydenta
Miasta Lublinza 2019 rok.

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Lublin na 2020 rok
(druk nr 776-1).
Pani Mirosława Puton, dyrektor Wydziału Budżetu i Księgowości, na prośbę radne-
go Piotra Popiela wyjaśniła, że kwota 462 tys. zł, która docelowo ma być przezna-
czona na przebudowę boiska wielofunkcyjnego przy SP nr 30, pochodzi z nadwyżki
w dochodach za 2019 rok z tytułu wpływów za wydawanie zezwoleń na sprzedaż
napojów alkoholowych i  wydatków ponoszonych w ramach Gminnego Programu
Profilaktyki i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu
Przeciwdziałania Narkomanii i jako „środki znaczone” kwota ta musi być spożytko-



wana  w ramach Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Al-
koholowych, a boisko wielofunkcyjne przy SP nr 30 spełnia to kryterium.  
Projekt  uchwały  został  zaopiniowany pozytywnie  –  7 głosów „za”,  0 „prze-
ciw”, 0 „wstrzymujących się”.

6. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr 481/XII/2019 Rady Miasta Lublin z dnia
19 grudnia 2019 r. w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Lublin (druk
nr 777-1).
Pani Mirosława Puton na prośbę radnego Popiela wyjaśniła, że zmiany w wielolet-
niej prognozie finansowej Miasta Lublin wynikają jedynie ze zmian w uchwale bu-
dżetowej Miasta Lublin na 2020 rok. 
Projekt  uchwały  został  zaopiniowany pozytywnie  –  7 głosów „za”,  0 „prze-
ciw”, 0 „wstrzymujących się”.

7. Projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  nr  1172/XLIV/2010  Rady  Miasta  Lublin
z dnia 16 września 2010 r. w sprawie utworzenia wydzielonych rachunków przez
samorządowe jednostki budżetowe (druk nr 778-1).
W  związku  z  brakiem  pytań  Komisja  przystąpiła  do  głosowania  nad  projektem
uchwały.
Projekt  uchwały  został  zaopiniowany pozytywnie  –  7 głosów „za”,  0 „prze-
ciw”, 0 „wstrzymujących się”.

8. Projekt uchwały  zmieniającej uchwałę nr 516/XIII/2020 Rady Miasta Lublin z dnia
30 stycznia 2020 r. w sprawie wspólnej obsługi organizacyjno-administracyjnej jed-
nostek organizacyjnych Gminy Lublin zaliczanych do sektora finansów publicznych
(druk nr 791-1).
W  związku  z  brakiem  pytań  Komisja  przystąpiła  do  głosowania  nad  projektem
uchwały.
Projekt  uchwały  został  zaopiniowany pozytywnie  –  7 głosów „za”,  0 „prze-
ciw”, 0 „wstrzymujących się”.

9. Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół specjalnych dzia-
łających na terenie miasta Lublin (druk nr 805-1).
Radny Piotr Popiel zaapelował do władz szkół specjalnych działających na terenie
Lublina o większy kontakt i współpracę z radnymi Komisji Zdrowia i Pomocy Spo-
łecznej, którzy mogliby im niejednokrotnie pomóc w kluczowych dla tych szkół spra-
wach.
Projekt  uchwały  został  zaopiniowany pozytywnie  –  7 głosów „za”,  0 „prze-
ciw”, 0 „wstrzymujących się”.

10. Projekt uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Ośrodka Wsparcia „Kalina”
i nadania Statutu (druk nr 794-1).
W  związku  z  brakiem  pytań  Komisja  przystąpiła  do  głosowania  nad  projektem
uchwały.
Projekt  uchwały  został  zaopiniowany pozytywnie  –  7 głosów „za”,  0 „prze-
ciw”, 0 „wstrzymujących się”.

11. Projekt  uchwały w sprawie utworzenia Centrum Rozwoju i  Integracji  Społecznej
Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną i nadania Statutu (druk nr 795-1).
W  związku  z  brakiem  pytań  Komisja  przystąpiła  do  głosowania  nad  projektem
uchwały.
Projekt  uchwały  został  zaopiniowany pozytywnie  –  7 głosów „za”,  0 „prze-
ciw”, 0 „wstrzymujących się”.

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem niewyodrębnione-
go lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Lublin usytuowanego w bu-



dynku przy ul. Narutowicza 74a w Lublinie (druk nr 798-1).
W  związku  z  brakiem  pytań  Komisja  przystąpiła  do  głosowania  nad  projektem
uchwały.
Projekt  uchwały  został  zaopiniowany pozytywnie  –  7 głosów „za”,  0 „prze-
ciw”, 0 „wstrzymujących się”.

13. Sprawy wniesione.
W ramach spraw wniesionych  Przewodnicząca Komisji udzieliła głosu pani ……..
…………… z Rady Dzielnicy Kośminek, która spytała radnych Komisji Zdrowia i Po-
mocy Społecznej o wizję strategii rozwoju służby zdrowia i poruszyła temat funkcjo-
nowania  przychodni  specjalistycznych i  lekarzy  rodzinnych  w czasie  COVID-19,
przeciwdziałania  zakażeniom  koronawirusem  pracowników  służby  zdrowia  oraz
utrzymania warunków higieniczno-sanitarnych w budynkach wielorodzinnych. Prze-
wodnicząca Komisji  poinformowała,  że istnieje  dokument  zawierający  informacje
wyznaczające główne kierunki działania Miasta w sferze promocji i ochrony zdrowia
mieszkańców Lublina pt. „Program Zdrowie dla Lublina na lata 2016-2020”, a także
zwróciła uwagę, że kwestie poruszane przez panią ………... nie należą do właści-
wości Prezydenta Miasta Lublin i Rady Miasta Lublin. Pan Andrzej Wojewódzki, Se-
kretarz Miasta Lublin poinformował, że  Prezydent Miasta co pewien czas przypomi-
na Zarządom Spółdzielni o obowiązku utrzymania odpowiednich warunków higie-
niczno-sanitarnych,  nie  tylko  w czasie  epidemii,  natomiast  możliwości  sprawcze
Miasta w tej sprawie są niewielkie. Pan Wojewódzki dodał również, że w ramach
zaspokajania potrzeb, Miasto jest odpowiedzialne za tworzenie warunków do pod-
stawowej i specjalistycznej opieki zdrowotnej i takie potrzeby zaspokaja np. poprzez
udostępnianie nieruchomości na ten cel, ale i tu możliwości sprawcze Miasta w tej
materii są również niewielkie, a wręcz żadne.

Na tym posiedzenie zakończono. Przewodnicząca podziękowała wszystkim uczestni-
kom. Posiedzenie trwało od godz. 18.00 do godz. 18.40.

Protokołował Przewodnicząca Komisji

/-/ Włodzimierz Królikowski /-/ Elżbieta Dados


